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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja elérni a kormány a szükséges 
átoltottsági szintet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. 12. 26-án videóban jelentette be az első vakcina-szállítmány (4850 oltóanyag) érkezését, ami
2425 honfitársunk oltására elegendő. Ehhez ezúton is gratulálok. Ugyanebben a videóban elmondta,
hogy december 31-ig, további 35000 adag (70000 oltóanyag) érkezése várható. Az is elhangzott,
hogy  a  szükséges  átoltottsági  szint  elérése  érdekében,  17,5  millió  vakcinát  rendelt  meg
Magyarország Kormánya. Jelenleg nincs nyilvános, mindenki számára elérhető oltási terv, pedig
Miniszterelnök úr úgy nyilatkozott, „véglegesítettük és jóváhagytuk az oltási tervet”. A kívánatos
átoltottsági szint eléréséhez nélkülözhetetlen a magas közbizalom biztosítása, ami nem érhető el,
csak a lakosság minden részletre kiterjedő alapos tájékoztatása mellett.

Kérdezem ezért:

Melyik gyártótól, mennyi vakcinát rendelt a magyar kormány, és ez hány személy védettségét képes
biztosítani? 

A kormány által elfogadott oltási terv milyen sorrendben kívánja biztosítani az oltást a különböző 
társadalmi csoportoknak (nyugdíjasok, pedagógusok, egészségügyi dolgozók, stb.)? 

Hány helyszínen kíván a kormány oltó-központokat létrehozni? Melyek ezek a helyszínek? 

Kíván-e a már megrendelt oltóanyagokon kívül, más gyártótól is vakcinát beszerezni? 

Minthogy több gyártó vakcinái is rendelkezésre állnak, illetve rendelkezésre fognak állni, kik 
melyik vakcinával lesznek beoltva? 

Mi alapján döntik el, hogy egy állampolgár melyik vakcinával lesz beoltva? 



Bízva a járvány elleni harc sikerében, várom megtisztelő válaszát.
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